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Bemutatkozás 

Laza Dániel vagyok. 1995. június 5-én születtem Budapesten, azóta is itt élek. Középiskolai 

tanulmányaimat a Károlyi Mihály Magyar-Spanyol Tannyelvű Gimnáziumban és a Budapest I. 

Kerületi Szilágyi Erzsébet Gimnáziumban végeztem. Az egyetemet 2015 szeptemberében 

kezdtem meg földtudományi alapszakon, majd első év végén a geológia specializációt 

választottam, azóta is ott tanulok. 2017. február 14-én lettem először megválasztva szakterületi 

koordinátornak, és most fogom kezdeni második képviselői ciklusomat.  

 

Motivációm 

Már a gólyatáborban megismertem fantasztikus embereket, rájuk és persze a mentoraimra 

mindig számíthattam. Ezért is jelentkeztem mentornak, hogy a hasonló helyzetben lévő gólyák 

minél gördülékenyebben vegyék az akadályokat és megmutassam nekik az egyetemi élet szép 

oldalát, ne csak a rosszat lássák benne. Úgy gondolom, hogy a lehetőségemhez képest mindent 

megtettem a gólyákért, legalábbis az MMGV által ezt a visszajelzést kaptam. Megválasztásom 

óta voltak nehezebb pillanataim is. Az egész olyan volt, mint egy hullámvasút, voltak jobb és 

rosszabb időszakok. Az elején nehezen találtam az egyensúlyt a tisztségviselés, a tanulmányaim 

és a magánéletem között, hogy mindenre legyen elég időm, de ahogy telt az idő véleményem 

szerint sikerült megtalálnom az aranyközéputat. Emberileg is sokat fejlődtem, persze nem 

mindig tetszett a szakterületnek, ahogy tevékenykedtem, és tény, hogy elég nehéz velem 

„bánni”, de a kérésüknek megfelelően változtatok magamon inkább több, mint kevesebb 

sikerrel. A legeslegjobb motiváció számomra az, amikor az általam szervezett eseményen látom 

az emberek arcán, hogy mennyire önfeledten jól érzik magukat, legyen szó egy 10 fős 

kirándulásról, vagy egy 200 fős felezőről. Ennél jobb motivációja egy szakterületi 

koordinátornak szerintem nem is lehet. 

 

Elképzeléseim 

Korábban úgy gondoltam, hogy egy szakterületi koordinátor nem a szakterületet irányítja, 

hanem a folyamatokat koordinálja. Ez a tapasztalataim alapján nem feltétlenül helyes. Hiszen 

ő tudja, hogy milyen folyamatoknak szükséges végbe mennie az esemény megszületéséhez, 

illetve ő ismeri legjobban az embereiben rejlő potenciált, és ennek megfelelően osztja ki a 

feladatokat is. Utána már természetesen a folyamatokat koordinálja és kapcsolja össze 



egymással, de amíg nem ad egy kezdő lökést és iránymutatást az egész szervezésnek, addig 

nem igazán fog semmisem történni. Ezért is szeretnék minél több embert bevonni a 

szakterületekről, nem csak elsősöket, hanem felsőbb éveseket is, hiszen nekik több a 

tapasztalatuk a szakterülettel kapcsolatban.  

 

a, Mentorrendszer 

Az idei lesz a harmadik mentorrendszer, amiben szerepem van. Először mint mentor, tavaly 

pedig mint szakterületi koordinátor, így szerintem elég tapasztalattal rendelkezem már, ahhoz 

hogy belelássak a rendszer egészébe. Idén szerettem volna, kicsit a háttérbe vonulni, és több 

feladatot hagyni a mentorfelelősökre, de ezt nem sikerült annyira megvalósítani, mivel az idei 

mentorgárdával érzésem szerint nehezebb a dolgunk. Kevésbé ismertük meg a jelölteket, mint 

tavaly. Ennek orvoslására szerveztünk plusz összejöveteleket, ahol sikerült is jobban 

megismerni őket. A szóbeli elbeszélgetés után vitatkoztunk kicsit, hogy kik legyenek 

kiválasztva, de véleményem szerint mind alkalmasak arra, hogy jó mentorok legyen. Ez persze 

már főleg rajtuk múlik, hogy mit hoznak ki a képzésből. 

 

b, Földes rendezvények 

Szeretném folytatni a már megkezdett utat és mindenképpen megszervezni a szakterületünk 

ikonikus rendezvényeit. Általános tendenciaként látom azt, nem csak a mi szakterületünkön, 

hogy a hallgatók inkább szórakozni szeretnek, és önfeledten jól érezni magukat, mintsem egyéb 

programokon részt venni. Ennek ellenére szeretnék továbbra is olyan programokat szervezni, 

amik nem csak a piálásról szólnak, hanem különböző szakmai ismeretterjesztéssel 

kapcsolatosak, emellett pedig olyanokat is, amik egymás megismeréséről és közösségépítésről 

szólnak. Persze szükségesnek tartom más szakterületekkel való közös barátságbulikat is.  

 

Kommunikáció és Együttműködés  

Mivel a szakterület nem csak egy szakból áll, fontosnak tartom, hogy szorosan együtt működve 

dolgozzunk. Ezt nem csak bulik, hanem kulturális programok formájában próbálom elérni. 

Ezek megvalósításához igénybe szoktam venni a Földrajzos Klub segítségét, szükség esetén 

jogi hátteret nyújtva. Továbbá fontosnak tartom, hogy az összes hallgató megfelelően értesüljön 



az aktuális információkról. Gondolok itt a Küldöttgyűlésen elhangzottakra, a tanulmányi 

ügyekre, a HÖK aktuális ügyeire stb. Ehhez a képviselők és mentorok segítségét szoktam 

igénybe venni.  

Érdekességek 

Mióta 445 napja tisztségben vagyok, 

- 12 küldöttgyűlési ülésen vettem részt, ez jó közelítéssel 3658 perccet vett igénybe. 

- 7 beszámolót írtam, amik összesen 3587 szóból és 27512 karakterből álltak. 

- 53 posztot írtam a Kemény Földkéreg szakterületi csoportunkba. 

- 77 fővel nőtt a szakterületi Facebook oldal követőinek száma. 

- legalább 21 szakterületi rendezvényt bonyolítottam le. 

- 8 SzaCs ülést tartottam és vezettem le. 

- 16 mentoreseményen vettem részt. 

 

Zárszó 

Az eredményességhez szükséges a hallgatók aktivitása, együttműködése is. Az igényeknek 

megfelelően szeretnék cselekedni, és egy jó hangulatú, kreatív közösséget kívánok irányítani. 

Szeretnék személyesen is hatni a hallgatókra, és kihozni belőlük a bennük rejlő potenciált a 

közélet szintjén, egyenlőként kezelve őket. 

Köszönöm, hogy elolvastad a pályázatomat! A felmerülő kérdésekre, észrevételekre készséggel 

válaszolok személyesen, illetve e-mailben is. 

 

Laza Dániel 
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Budapest, 2018.04.30. 


